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Кущенко А.А.
Анализ подходов к пониманию корпорации в современном отечественном праве
Настоящая статья посвящена анализу подходов к пониманию корпорации в современном российском праве. 

В работе нашли отражение вопросы, связанные с происхождением термина, приводятся точки зрения различных 
современных отечественных ученых-цивилистов, дается оценка варианту определения, получившему нормативное 
закрепление в действующем российском гражданском законодательстве в 2014 г.
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An Analysis of Approaches to the Interpretation of a Corporation in the Modern Russian Law
This article is devoted to the analysis of approaches to the understanding of the corporation in modern Russian law. The 

work reflects the issues related to the origin of the term, presents the points of view of various modern Russian civil scientists, 
analyzes the version of the definition that has been normatively consolidated in the current Russian Civil Legislation in 2014.
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